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Ризик од нежељених појава код вакцине је хиљаду пута мањи од ризика да умрете у
случају да се разболите, истиче за Нова.рс познати епидемиолог Радмило Петровић.

  

  

Петровић каже да је за њега разумљива журба да се дође до вакцине.

  

“Битно је да се вакцина што пре појави, да се спасу људски животи, поготово
здравствених радника, који су највише угрожени и највише уморни од свега овога”, прича
он за Нова.рс.

  

Како каже, опрашта Русима ако су у тој журби можда прескочили неку фазу
испитивања, а која неће много утицати на квалитет вакцине.
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“То је прва вакцина која је направљена и док не прође још одређени број месеци и
година нећемо знати да ли ће стварати неке нус појаве стварати”, објашњава Петровић и
додаје:

  

“То би се догодило и да је за месец, два, три вакцина касније регистрована, и да је у
питању вакцина са Оксфорда, или било која друга.”

  

Наглашава да је жељена појава након вакцинације стварање имунитета.

  

“У ком проценту ће се имунитет створити, колико ће он да траје, то нико не може да зна.
То ћемо тек касније знати”, тврди епидемиолог.

  

На питање, ако су неки кораци прескочени, шта нам гарантује безбедност вакцине, каже
да се вакцине већ два века праве тако да, иако дође до неких нежељених дејстава, то
један од сто, хиљаду или милион случајева.

  

“А ако се сретнете са коронавирусом имате два одсто шансе да умрете. Према томе,
ризик од нежељених појава код вакцине је сто до хиљаду пута мањи него у случају да се
разболите”, тврди Петровић.

  

На питање да ли сматра да ли би вакцина требало да буде обавезна или не, каже да о
томе не би требало дискутовати.

  

“Биће више људи који ће трчати да приме вакцину, него што ће вакцина бити, тако да
питање обавезности вакцинације неће бити значајно”, закључује Петровић.

  

Председник Русије Владимир Путин изјавио је пре два дана да је Русија регистровала
прву вакцину против коронавируса, додајући да ју је и једна од његових ћерки већ
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примила.

  

На то је председник Србије Александар Вучић изјавио да са радошћу прима вест, али да
је питање да ли ће Србија користити ту вакцину – питање за стручне тимове.

  

Члан Комисије за регистрацију лекова у оквиру Агенције за лекове и медицинска
средства проф. др Мирослав Савић, рекао је јуче за Нова.рс да ако је нека вакцина
регистрована у страној земљи, то не значи да ће нужно бити регистрована и у Србији.

  

(Нова С)
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